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W imieniu mieszkaric6w zwracam siq z pro3bq o zastosowanie na przej(ciach dla pieszych
tr6jwymiarowego ma lowania pas6w.

Miechow, Lesznowola i Bartoszyce to miejscowoici, kt6re w ramach projektu Hello lC[ firmy
Budimex dolqczyiy do og6lno(wiatowego testu tzw. tr6jwymiarowych pas6w. Takie rozwiqzanie
zostalo zastosowane z powodzeniem takie w lslandii, Londynie, Chinach, Francji, a badania w Indiach
wykazaly, ie prqdkoSi pojazd6w przed przejiciem dla pieszych byla nizsza o 4Ao/o ni2 w tej samej
lokalizacji przed ich zastosowaniem.

Tak naprawdq tr6jwymiarowoii jest tu tylko teoretvczna, bo pasy 3D wykonane sE za pomocQ
farby, tak jak tradycyjne ,,zebry", ale spos6b ich namalowania daje nadjeidiajqcym kierowcom
ztudzenie optyczne, 2e wystajq one ponad jezdniq, wiec koszty pozostanA na rym samym poziomie.

Ten prosty zabieg ma sprawii, 2e pasy bqdq bardziej widoczne dla kierowc6w i zmusii ich do
zwolnienia przed przejSciem dla pieszych.

W zwiqzku z powyiszym prosze o pozytywne rozpatrzenie mojej pro5by.

Z powa2aniem,


